
ZÁPIS ZE 7. JEDNÁNÍ VV 

dne 27.7.2020 

 

Přítomni: Kamiš, Bohdal, Dolejší, Poláková 

Omluven: Kodl L. (dovolená) 

Zapisovatel: Poláková 

Ověřovatelé: Kamiš, Dolejší 

 

Program: Doplnění – změna požadovaných věcí z dotace MAS Rozkvět 

 

VV byl svolán předsedou spolku M.Kamišem proto, že spolek MAS Rozkvět, jemuž jsme zaslali seznam 

věcí s požadavkem na dotaci, nám některé z nich zamítl uhradit. Konkrétně se jednalo o plynový gril, 

plynovou ohřívací stoličku a pípu, a to v celkové námi předpokládané částce 30 000,- Kč. Po vyjmutí 

těchto položek klesla předpokládaná požadovaná dotační částka na 47 200,- Kč. 

Spolkem MAS jsme byli telefonicky vyzváni, abychom tento seznam doplnili tak, aby požadavek na 

dotaci byl minimálně 50 000,- Kč (stejně podmínky jako při první žádosti). 

VV se při dnešním jednání dohodl, že namísto vyjmutých položek požádá o dotaci na ocelový party 

stan 6x3 m v předpokládané ceně 10 000,- Kč. Celková žádost o dotaci tedy bude nově činit 57 200,- 

Kč, přičemž dojde-li ke schválení, bude se spolek SAS muset podílet 20%, tj. 11 440,- Kč. 

Nový, upravený požadavek zašle Poláková starostce obce H.Chalupské, která dotace vyřizuje. 

 

Zapsáno dne 29.7.2020 I.Polákovou 

 

Ověřovatelé:         Kamiš      Dolejší 

 

Předseda spolku: Kamiš 

 

p.s. Dotace nebyla spolkem MAS Rozkvět schválena, jelikož SAS Mydlovary nesplňuje základní 

podmínku fungování spolku minimálně 2 roky. Tato podmínka byla sdělena až po podání žádosti. 

Veškeré úsilí zainteresovaných tedy vyšlo na prázdno. 


